



Oral History **FORUM** d'histoire orale



Canadian Oral History Association
Société canadienne d'histoire orale

Vol. 16-17, 1996-1997

MIGRATION AND ADAPTATION

LES MIGRATIONS ET L'ADAPTATION



ORAL HISTORY FORUM

FORUM D'HISTOIRE ORALE

VOL. 16-17, 1996-1997

Canadian Oral History Association / Société canadienne d'histoire orale

Oral History Forum / Forum d'histoire orale

Volume 16-17, 1996-1997

Editor / Rédacteur

Ronald Labelle

Centre d'études acadiennes, Université de Moncton

Moncton, N.-B. E1A 3E9

Fax / télécopieur : 506-858-4086

E-mail : labellr@umoncton.ca

Book Review Editor / Responsable des comptes rendus

James H. Morrison

Department of History, Saint Mary's University

Halifax, N.S. B3H 3C3

Fax / télécopieur : 902-420-5141

E-mail : jmmorriso@shark.stmarys.ca

The Canadian Oral History Association gratefully acknowledges the support of the Université de Moncton, in publishing Oral History Forum.

La Société canadienne d'histoire orale remercie l'Université de Moncton pour son appui dans la publication de Forum d'histoire orale.

Notes for contributors / Avis aux collaborateurs

Manuscripts should be addressed to the Editor, Oral History Forum. Please submit an electronic copy of each contribution on computer diskette (IBM Word Perfect or Macintosh), as well as one printed copy of the manuscript. Footnotes must be appended at the end of the manuscript. Books for review should be addressed to the book review editor.

Les manuscrits doivent être adressés au rédacteur, Forum d'histoire orale. Veuillez envoyer une copie électronique de chaque manuscrit sur disquette (IBM Word Perfect ou Macintosh), accompagnée d'une copie imprimée. Les notes doivent être placées séparément à la fin du manuscrit. Les volumes destinés aux comptes rendus doivent être adressés au responsable.

Word Processing and layout / Traitement de texte et mise en page

Léa Girouard, Centre d'études acadiennes

Cover illustration / Illustration de la couverture

CBC Heritage Pin produced by the CBC Oral History Project
Épinglette réalisée dans le cadre du projet d'histoire orale CBC